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RAPŠAŠSKÝ KECÁLEK 

 

Čtvrtletník Obce Rapšach 1/2024 
 

 

 

SLOVO STAROSTKY 
Vážení spoluobčané, vážené dámy a pánové, 

dovolte, abych Vám i Vašim blízkým popřála vše nejlepší do nového roku 2024, zejména pevné 

zdraví a odolné nervy. Ať je pro nás všechny tento rok úspěšný, plný vzájemné lásky a pochopení 

a ať naše kroky provází štěstí. Možná, že je po všech těch hrůzách, které se ve světě a kolem nás 

ozývají, na místě pronést přání, na něž jsme tak trochu v minulých letech pozapomněli: Přeji všem 

lidem dobré vůle pokojný život v míru. 

Lenka Cvrčková, starostka 

INFORMACE Z RADNICE 
Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 

Poslední zasedání zastupitelstva se konalo před vánočními svátky 21. prosince. Hlavním téma-

tem bylo projednání návrhu finančního rozpočtu obce na rok 2024. Návrh rozpočtu byl zveřejněn na 

elektronických stránkách obce a podrobný návrh podle jednotlivých položek a paragrafů měli k dis-

pozici všichni zastupitelé. Pro rok 2024 se navrhují příjmy ve výši 22 100 100,- Kč a výdaje včetně 

všech splátek a úvěrů také ve výši 22 100 000,- Kč. Jedná se tedy o vyrovnaný rozpočet. K termínu 

zasedání byly od některých zastupitelů vzneseny kritické připomínky. Návrh rozpočtu musí být zve-

řejněn minimálně po dobu 15 dní. Obecní úřad zveřejnil návrh rozpočtu 6. prosince a zasedání se 

nemohlo uskutečnit dříve než 21.prosince. Obecní rozpočet se hlavně sestavuje na základě daňo-

vých příjmů a tyto podklady byly dodány ve vztahu k jiným rokům se zpožděním. Nejvyšší výdajo-

vou položkou ve výši 3 100 000,- Kč je odkoupení budovy č.p. 320 od České pošty, s. p. Návrh 

kupní smlouvy se zřízením služebnosti a zákazem zcizení byl projednán a s určitou připomínkou 

zastupitele schválen. V zásadě se jedná o pokračování zajištění poštovních služeb v této budově 
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v režimu pošta Partner jako v současné době. Ve finančním rozpočtu jsou hlavně zajištěny finanční 

prostředky na běžný provoz obce a udržování majetku ve vlastnictví obce, tj. komunální odpady, 

odpadní vody, veřejné osvětlení, provoz Základní a Mateřské školy v Rapšachu, bytové hospodář-

ství, místní komunikace apod. V návrhu jsou též finanční prostředky na podporu činnosti dobrovol-

ných spolků v naší obci. Po delší rozpravě a několika připomínkách byl návrh finančního rozpočtu 

přítomnými zastupiteli schválen.  

V průběhu zasedání zastupitelé projednali návrh na podání žádosti o dotaci z POV Jihočeského 

kraje. Po dokončení výměn oken a dveří na budově č.p. 8 se jedná o dotaci na opravu fasády včetně 

zateplení štítové zdi tohoto bytového domu. Dalším návrh na podání žádosti o dotaci Jihočeskému 

kraji se týkal opravy další etapy místní komunikace 10c, tj. od křižovatky na Malý London směrem 

ke Kočvaráku. 

Finanční prostředky na tyto akce nejsou vedeny ve finančním rozpočtu pro rok 2024 a v případě 

poskytnutí dotací budou financovány tyto akce z přebytku minulých let. Jako každý rok byl projed-

nán návrh o dotaci na pořádání „Zikmundohraní“ z programu Jihočeského kraje „podpora kultury“. 

Po projednání a rozpravě byly všechny tři návrhy o podání žádostí o dotace našimi zastupiteli 

schváleny. 

V průběhu zasedání byla schválena žádost Hospicové péče sv. Kleofáše Třeboň o finanční pří-

spěvek ve výši 18 000,- Kč. Dále byl schválený finanční příspěvek Třeboňské záchranné stanici pro 

volně žijící zvířata ve výši 5 000,- Kč, a naopak nebyla schválena žádost organizace PREVENT 99 

z. ú. o finanční příspěvek ve výši 4 975,- Kč. Na tomto zasedání zastupitelé také projednávali nepo-

pulární návrhy týkající se našich občanů. Z důvodu každoročního navyšování nákladů na likvidaci 

komunálních odpadů byl schválen pro rok 2024 místní poplatek na likvidaci tuhého komunálního 

odpadu ve výši 700,- Kč na občana nebo rekreační objekt. Příjmy od občanů a rekreačních objektů 

zdaleka neuhradí náklady na likvidaci tuhého komunálního odpadu. Rozdíl mezi příjmy a skuteč-

nými náklady hradí z finančního rozpočtu obec. Z důvodu podstatně vysoké inflace stavebních prací 

od roku 2021 na návrh správce bytového fondu zastupitelé schválili zvýšení základního nájemného 

za 1 m2 podlahové plochy bytu o 20%, tj. z 27,00 Kč na 32,40 Kč/m2. Jiní pronajímatelé bytů v naší 

obci mají toto navýšení podstatně vyšší, minimálně dvojnásobné, základní nájemné za podlahovou 

plochu bytu. Na posledním zasedání se projednává a schvaluje také povinný střednědobý rozpočto-

vý výhled obce Rapšach na období let 2025 a 2026. Rozpočtové výhledy se schvalují jako vyrovna-

né v příjmech a výdajích, ale jedná se jen vlastně o přibližný odhad, který nemusí odpovídat realitě 

v těchto letech. Projednává se a schvaluje střednědobý rozpočtový výhled Základní školy a Mateř-

ské školy v Rapšachu na roky 2025 a 2026. Tento výhled je již spíše reálný v roce s příjmy  

1 065 000,- Kč a výdaji 3 510 000,- Kč a v roce 2026 s příjmy 1 065 000,- Kč a výdaji 3 655 000,- 

Kč. V průběhu zasedání jsou na každém jednání mimo jiné seznámeni zastupitelé s rozpočtovými 

změnami ve vztahu ke schválenému rozpočtu běžného roku a na posledním zasedání starostka obce 

určí také komise, které zajistí inventarizaci majetku obce pro rok 2023. Z dalších projednaných bo-

dů programu bylo projednání a schválení kupní smlouvy mezi obcí Rapšach a Úřadu pro zastupová-

ní státu ve věcech majetkových ČR, na základě které obec odkoupí pozemek par. č. 2041/2 o výmě-

ře 184 m2 za cenu stanovenou znaleckým posudkem ve výši 96 000,- Kč. Jedná se o pozemek za 

č. p. 62, na kterém jsou sítě technického vybavení veřejné kanalizace ve vlastnictví obce. Dále byla 

projednána a schválena Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemeno s EG.D, a.s.. Jedná 
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se o uložení zemního kabelového vedení ke stavebním pozemkům par. č. 2083/2 a 2083/3. Při této 

akci budou také zemním kabelovým vedením připojeny stavební objekty č. p. 38, 39 a 333. 

 V posledním čtvrtletí roku 2023 byla provedena oprava místní komunikace 10c v úseku Bosna 

– křižovatka Malý London, na objektu provozovny Jednoty byly provedeny stavební úpravy s fi-

nančním příspěvkem naší obce ve výši 100 000,- Kč a dále byla dokončena akce na budově č.p. 17, 

kabina SK Rapšach. Při této akci byla provedena výměna střešní krytiny na celém objektu včetně 

okapů a svodů, provedeny stavební úpravy dvou šaten včetně podlah a dále byly demontovány pů-

vodní stropní podhledy a nahrazeny novými včetně zateplení stropů a montáží nového osvětlení.  

 V roce 2024 s největší pravděpodobností obci bude převeden do vlastnictví bezúplatně kostel 

sv. Zikmunda a v současné době zatím není rozhodnuto, jak bude provedena výměna topného média 

v bytovém domě š. p. 20 včetně plánovaného zateplení tohoto objektu. 

 

U P O Z O R N Ě N Í  O B Č A N Ů M  !!! 

OD 1.1.2024 SE PŘÍSNĚ ZAKAZUJE UKLÁDAT VĚTVE 

A JINÝ ROSTLINNÝ ODPAD OKOLO KOMUNIKACE OD NOVÉ ZÁSTAVBY 

NA BAMŠULI ZA Č.P. 126. 

NOVÁ SKLÁDKA NA VĚTVE JE NA ZPEVNĚNÉ 

PLOŠE VEDLE SKLÁDKY NA BIOODPAD (LISTÍ, TRÁVA) !!! 

Jaroslav Čurda, referent 

O DNI RAPŠACHU 
Jak jistě víte, proběhla u nás v obci 28.10. nová akce, nazvaná Den Rapšachu. Teď už to mohu 

přiznat, ale měla z téhle události docela obavy. Ale Vy, kteří jste se zúčastnili, jistě potvrdíte, že to 

byl prostě ÚSPĚCH. Uskutečnily se všechny naplánované aktivity. Křest knihy Kostel na konci svě-

ta proběhl v příjemné a uvolněné atmosféře, za účasti všech autorů, přednáška Ing. Chlouby byla 

vskutku inspirativní, koncert v kostele vyslechla spousta posluchačů a podle ohlasu též soudím, že 

jim přinesl radost. Co bylo podle mého názoru ovšem přímo skvělé, byla akce: „Pochlubte se Ra-

pšacháni!“. Ve vzorně připraveném sále Farmy Rapšach (což je velká zásluha Majky Kepkové, ještě 

jednou díky) se sešlo množství exponátů. Ochutnali jsme opravdu vynikající výrobky: marmelády 

a džemy, likéry, šťávy, naloženou zeleninu, paštiku a podobně ale také jsme obdivovali rukodělné 

výrobky našich šikovných občanek a vypěstované květiny. Nechci na nikoho zapomenout, takže 

nebudu na tomto místě konkrétně jmenovat vystavovatele, ale ze zápisu v knize, do níž mohli účast-

nici zapsat své postřehy a hodnocení, jasně vyplynulo, že se akce velmi líbila. Byl to vlastně „nultý“ 

ročník, a protože se osvědčil, doufám, že bude pokračovat v příštím roce, třeba i v soutěžním duchu. 

A co se určitě opakovat musí, je závěrečný lampionový průvod. Ten se opravdu povedl! 

Chtěla bych na tomto místě poděkovat všem, kteří se na organizaci podíleli: rodině Poláků, pra-

covníkům obecního úřadu, paní Majce Kepkové, a hlavně těm, kteří překonali ostych a přinesli své 

exponáty. Jsem opravdu hrdá na to, že jsme se jako obec Rapšach předvedli v tom nejlepším světle. 

DÍKY!!! 

Lenka Cvrčková 
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MIKULÁŠ A ROZSVÍCENÍ STROMU 
Tradiční akci spojenou s mikulášskou nadílkou ovlivnila nepřízeň počasí, enormní nadílka – 

ovšem sněhová – nás donutila přesunout akci na pozdější termín. To podle mě ovšem vůbec nevadi-

lo, neboť Mikuláš se zase povedl! Neskromně podotýkám, že podle vyslechnutých poznámek, je ten 

„náš“ nejlepší v okolí. To ale posuďte sami ☺. 

Velký dík patří organizátorům: sboru dobrovolných hasičů, sportovcům, pracovníkům obecního 

úřadu, Božence Šetkové, Štěpánce Martínkové, Standovi Kronikovi, všem čertům a čerticím, Trn-

kám brnkám a organizačnímu výboru. Doufám, že jsem na nikoho nezapomněla ☺. 

Lenka Cvrčková 

KONCERT RAPŠAŠSKÉHO KOMORNÍHO ORCHESTRU A SBORU 
Tradičně se 26.12. uskutečnil v kostele sv. Zikmunda vánoční koncert našeho orchestru, netra-

dičně už od 14,00 hodin. Na programu byl obvyklý repertoár: pastorely českých barokních a klasi-

cistních mistrů, vánoční písně a koledy. Letos byl program rozšířen o úvodní slovo, které si připra-

vily sestry Machovy ze Spáleniště a přednášku, kterou nás do problematiky chovu ovcí vědecky 

zasvětil pan Jan Holec. Přítomní, a bylo jich opravdu hodně, si mohli povšimnout, že se orchestr 

i sbor utěšeně rozrůstají. Takže na shledanou o Velikonocích. 

Lenka Cvrčková 

PEL MEL Z RAPŠACH ARÉNY 

 
Děkujeme OBCI Rapšach a všem SPONZORŮM za mimořádnou důvěru, včetně finančních do-

tací a všem našim FANOUŠKŮM za podporu v roce 2023. 

Ať i rok 2024 přinese spoustu radostných chvilek a Rapšach Arénou bude znít vítězný chorál: 

„SK Rapšach, to jsme myyyyyy.“ 

SK Rapšach jste totiž i VYYYYYYYYYYY a to je naprosto parádní       

Honza Pytel – předseda SK Rapšach 



   

-5- 

ZŠ A MŠ V RAPŠACHU 
Exkurze II. stupně do rakouské Vídně  

Ve čtvrtek 19. října vyrazili zájemci z druhého 

stupně vlakem na exkurzi do Vídně. Žáci postupně 

navštívili nejznámější vídeňské památky – zámek 

Schönbrunn, Katedrálu svatého Štěpána i zimní re-

sidenci rakouských císařů Hofburg. Podívali jsme se 

také do známého Domu hudby. Po exkurzi jsme si 

užili příjemné chvíle v největším rakouském zábav-

ním parku Prátru, odkud už jsme zamířili zpět na 

Franz-Josefs-Bahnhof a vlakem odjeli zpět domů. 

Projekt Koulelo se, koulelo 

 V 1. třídě se vše točilo okolo jablíček – výuka matematiky, 

čtení a prvouky. O tomto oblíbeném ovoci jsme zpívali, na písnič-

ku "Koulelo se, koulelo" také cvičili. Při výtvarce jsme vyrobili 

jablko s červíkem a korunu, na kterou nám postupně za splněné 

úkoly přibývala malá jablíčka. Na konci projektu byly koruny na 

našich hlavách plné ovoce.  

Mezinárodní den stromů v mateřince 

Na 20. října připadá v České republice svátek 

stromů. Proto  jsme se i my v mateřince rozhodli tento 

den oslavit. Povídali jsme si o tom, jaký význam mají 

stromy pro člověka, zvířata i planetu. Shodli jsme se, 

že strom je náš velký přírodní kamarád. Na jaře nás 

potěší svými květy, v létě nám korunami poskytne 

chladný stín a na podzim nás obdaruje nejrůznějšími 

plody.  

Společně jsme si zopakovali, z jakých částí se 

skládá strom a jaké plody nám na podzim dává. Také 

jsme vymýšleli, co všechno se vyrábí ze dřeva. Téma 

stromů nás dnes provázelo i při ranní rozcvičce. Na školní zahradě jsme společnými silami vykopali 

jámu, do které jsme zasadili višeň. Budeme se o ni pečlivě starat, aby nás jednou potěšila svými 

plody. 

Soutěž k 28. říjnu 

 V úterý 24. 10. 2023 uspořádali žáci společen-

skovědního semináře školní soutěž k výročí založení 

samostatného československého státu. Všechny děti 

z druhého stupně se rozdělily do pěti skupin a v čele 

se svými kapitány zakreslovaly a zapisovaly do ma-

py, odpovídaly na otázky, doplňovaly, kroužkovaly 

správné odpovědi, vyzkoušely si znalost slovenštiny, 
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domalovávaly portrét T. G. Masaryka, zjišťovaly, jak velcí jsou Češi, vyhledávaly státní symboly, 

vyplňovaly pracovní listy a ověřovaly si svou znalost státní hymny.  

Roboti a Roboťačky 

 Prvňáčci se v rámci projektu Šablony OP JAK učí 

základy informatiky a programování formou hry. Jako 

Roboti a Roboťačky se pohybují v síti podle kódovacích 

karet. Učí se naprogramovat robota Botíka a Blue-Bota 

tak, aby se pohyboval po mapě podle příkazů. 

Halloween v 1. ročníku 

 Poslední 

říjnový den se 

třída prvňáčků 

proměnila na 

třídu strašidel – čarodějnic, duchů, kostlivců… Na všech-

ny čekalo několik nelehkých úkolů, do kterých se odvážně 

pustili. Halloweenská matematika, dýně jako skříně – bě-

hací diktát, foukání duchů, čarodějný tanec, strašidelné 

mňamky aj. Celé dopoledne jsme si užili, a to i díky rodi-

čům, kteří obstarali krásné kostýmy. 

Školní družina v říjnu 

 Měsíc říjen byl pro nás v družině plný zábavy, her 

a tvoření v barvách podzimu. Počasí nám přálo, a tak jsme 

trávili co nejvíce času venku na hřišti a na louce za školou, 

kde jsme společně vytvořili mandalu z přírodnin. Spadané 

listí nám posloužilo jako vousy pro trpaslíky nebo jako 

hlava pro vlky. Z nasbíraných kaštanů jsme vyrobili různá 

zvířátka, ale třeba i činku a lízátko (fantazii se meze nekla-

dou). K dalším tvořivým aktivitám patřilo vyplétání pa-

voučích sítí, stříhání a lepení pavoučka, skládání papírového žaludu a draka. Koncem měsíce se za-

čalo ochlazovat a jedno propršené odpoledne jsme na chodbě prvního stupně připravili pro děti dra-

čí stezku s úkoly. Všichni ji úspěšně zvládli a byli sladce odměněni. Říjen ukončil svátek Hallowe-

en, kdy jsme barvili a stříhali “kousající” dýně a lebky. Děkujeme všem dětem za jejich nadšení 

a kreativitu a těšíme se na další společné aktivity. 

Halloweenská noc ve škole 
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Druháci a třeťáci v třeboňské knihovně 

V úterý naši druháci a třeťáci navštívili nově zre-

konstruované dětské oddělení třeboňské knihovny. 

Krásný výukový program je zasvětil nejen do chodu 

a fungování celé knihovny, ale hlavně je zavedl do 

kouzelného světa knih. Barevná podzimní procházka 

zámeckým parkem byla krásnou tečkou jejich výletu.  

Hop přes švihadlo 

Ve čtvrtek 16. listopadu se konala ve 2. a 3. roční-

ku již tradiční soutěž ve skákání přes švihadlo. Všichni 

předvedli statečné výkony a absolutními vítězi se nakonec stali tito borci:  

mezi dívkami zvítězila Kája Vochozková - 83 přeskoků za minutu a mezi chlapci zvítězil Kubík 

Sokolík - 87 přeskoků za minutu. Gratulujeme! 

Exkurze do Prahy 

 Žáci šesté, sedmé a deváté třídy vyrazili do Prahy. 

Společně jsme navštívili Národní muzeum. Užili jsme 

si legraci v Muzeu fantastických iluzí. Odpoledne nás 

čekala procházka historickým centrem. Vyšlápli jsme 

si na Petřín. Prošli kolem Strahovského kláštera a Lo-

rety k Hradu. Prohlédli jsme si interiér katedrály 

sv.Víta a Zlatou uličku. Po zámeckých schodech jsme 

sešli ke Karlovu mostu. Nakonec jsme zamířili kolem 

Orloje a Staroměstského náměstí k Palládiu.  

Čertík ve třídě Motýlků 

 Dnes 5. 12. 23 nás ve třídě Motýlků navštívil čert. Čert dětem 

předčítal z „knihy hříchů“, co se jim moc nedaří. V knize měl ta-

ké napsáno to, v čem jsou děti dobré. Motýlkové a dva odvážlivci 

ze třídy Koťátek vše zvládli s úsměvem. 

Vánoční besídka 2023 

 
 

 

 

 



   

-8- 

 

  
Vánoce v mateřince 

 V mateřince jsme přivítali Vánoce. Rozkrojili jsme si jablko 

a zjistili jsme, že se nás zdraví bude držet. Pomocí hodu bačkor-

kou jsme si vyvěštili, kdo už půjde do školy a kdo s námi zůstane 

ještě v mateřince. I plavba lodiček v lavoru nám ukazovala, jaký 

bude náš další školkový osud. Vše dopadlo vždycky tak, jak jsme 

si všichni přáli. A nakonec k nám do školky přišel i Ježíšek.  

Techniky lezení při zeměpisu 

 V rámci zeměpisu jsme se se-

známili s alpskými zeměmi. Vy-

zkoušeli jsme si i techniky jištění 

při lezení na stěně a při ferratách. 

 

 

Vánoční Krýzovy jesličky třídy Motýlků 

Kolem třídy Motýlků se vznáší vánoční atmosféra. Vydali jsme 

se tedy podívat do Jin-

dřichova Hradce na 

opravené Krýzovy jes-

ličky. S rozzářenýma 

očima jsme si poté pro-

hlídli celé muzeum. Na-

vštívili jsme například výstavu betlémů, šicích strojů, 

historickou lékárnu a další expozice v muzeu. Nakonec 

jsme opět zamířili na aqua show sv. Floriána. Bylo to 

pohádkové. 
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Předvánoční Jindřichův Hradec 

V úterý 12. prosince se 1. třída a „neplavci“ ze 4. 

a 5. třídy vypravili do J. Hradce na předvánoční výlet. 

Na interaktivní výstavě, „Šerka, šáší, měchura – to je 

naše kultura“ se děti seznámily s téměř zapomenutými 

lidovými zvyky a tradicemi. Navštívily výstavu betlé-

mů a Aquashow u sv. Floriána. Z celého výletu šlo 

poznat, že Vánoce, Vánoce, přicházejí…. 

 

  

Klubík rané adaptace  

 Od ledna jsme ve škole otevřeli Klubík rané adap-

tace, který navazuje na výuku a v němž děti z 1. roční-

ku trénují a procvičují komunikační a sociální doved-

nosti, zrakovou a sluchovou diferenciaci nebo třeba 

jemnou motoriku.  

Klubík bude probíhat každý týden a je podpořen 

z Národního plánu obnovy – Projektu rovných příleži-

tostí.  

 

 

  
 

Protože na stránky Kecálku se samozřejmě nevejde všechno, co děláme, sledujte nás i na webo-

vých stránkách: 

https://www.zsmsrapsach.cz/c-16-aktuality.html 

https://www.zsmsrapsach.cz/c-29-aktuality-z-ms.html 

Nebo na Facebooku: https://www.facebook.com/ZSRapsach  

Martin Wipplinger, ředitel školy 

https://www.zsmsrapsach.cz/c-16-aktuality.html
https://www.zsmsrapsach.cz/c-29-aktuality-z-ms.html
https://www.facebook.com/ZSRapsach
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ASOCIACE TOM ČR, TOM 2402 PRÁČATA RAPŠACH 
Drakiáda 2023 

 Drakiádu jsme i letos museli o den přeložit, ale v neděli 

se domorodé šamance Zuzce povedlo vyčarovat vítr, takže 

draci vzlétli. I se sobotními účastníky, kteří už v neděli ne-

mohli přijít, nás bylo přes padesát a 21 draků. 

Nejvíc se tužili tatínkové, kteří ještě se svými draky léta-

jí ve chvíli, kdy dávám fotky na FB, protože Michalovi dva-

krát uletěl drak a prostě musel být nejvýš! 

Snad jste si to užili jako my, pořadatelé! 

Díky všem za účast a za rok zase na Drakiádě na shleda-

nou! 

Hra k 17. listopadu 

 Na to, jak bylo ráno škaredě a kolik vás je nemoc-

ných, byla účast 23 lidiček a dvou pořadatelů vlastně 

úžasná. Díky všem! 

Pokud by si chtěl někdo zahrát v suchu a v teple, 

máte tu celou hru. 

Díky všem, kteří poslali fotky! A díky naší úžasné 

Eší, která to nafotila profesionálně. 

Snad jste si to užili! 

2. ročník deskoherního odpoledne          

 Moc děkujeme všem, co dorazili. Sice nás letos bylo 

krapet méně než minule, ale i tak jsme si to parádně užili! 

Ti, co nemohli dorazit kvůli nemoci nezoufejte! Některé 

hry se objeví na táboře nebo si je v klidu vychutnáte příští 

rok na dalším ročníku!       

39. ročník Vánočního turnaje v líném tenise 

Tak se nás nesešlo díky nemocnosti moc, ale užili jsme 

si to. Vítězi se stali Baníci Alfons a Tedýs. Díky vám 

všem! Snad se nás příští rok na jubilejní 40. ročník sejde víc... 
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Adventní šifrování 2023 – výsledky 

 Tak se vás zúčastnilo 31! Někomu se da-

řilo, někomu méně. Na všechny ale čeká di-

plom a na úspěšné řešitele drobná odměna. 

Jen to bude chvíli trvat... 

Pokud vám některá šifra nešla, tak tady 

máte správná řešení. 

Díky všem za snahu! 

 

 

 

 

 

 
Vyberte medaili pro 2. kolo ČP TZ 

Hlasovat můžete do 31. 1. 2024 tak, že rozkliknete album na 

https://www.facebook.com/media/set?set=oa.1402600540685795&type=3 a vybranému návrhu dáte 

"lajk". 

Díky! 

 

  

https://www.facebook.com/media/set?set=oa.1402600540685795&type=3
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Novoroční výprava - 1. 1. 2024 

Letos nás bylo čtrnáct a tři pejsci. Díky klukům (hlavně Pepovi), kteří po nočním dešti rozdělali 

oheň, takže byly první letošní opečené buřtíky. 

Krásný rok vám všem! 

 
V sobotu 11. 5. 2023 z pověření Rady TZ pořádáme 1. kolo Českého poháru v TZ 

 
 

Kdo bude mít čas nám pomoci? 

Ozvěte se, prosím, na mail karel.snetina@seznam.cz nebo na můj messenger. Díky! 

 

Více o nás se dozvíte na webových stránkách http://www.rapsach.cz/tom1/index.html, nebo na 

Facebooku https://www.facebook.com/groups/756802321938250   

Karel Snětina, hlavní vedoucí 
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